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Interpelacja

Zwracam sig z prodb4 w imieniu uczni6w i naucrycieli dojezdzaj4cych do szkt'rl
znajduj4cych sig na osiedlu Poiudnie z innych czE$ci miasta o zwigkszenie kurs6w linii
autobusowl'ch nr. 21, 17,13 w godzinach porannych. Pro$bg swoj4 argumentujg t_vm. iz
otrzymalem liczne zgloszenia, 2e istnieje problem dojazdu o tej porze. ze wzglgdu na zbyt
rzadkie poi4czenia.

W zwi4zku z powylszym proszs o przeanalizowanie problemu oraz pozytywne
rozpatrzenie protby.

Z powazaniem


